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Protokoll styremøte 18. juni 2024 
 
Tid:  18. juni 2024, kl. 1900-2100 
Sted:  Teams-møte 
Tilstede:  Sissel Helen Roa, Torvald Johansen, Geir-Arne Mathisen,  

Bjarne Liljebakk, Bjørnar Olsen og Kai Mathisen  
 

Saksliste 
 

1. Orienteringer 
2. Tildeling av elgjaktplasser 2024 
3. Sommerens lavterskel fiskekonkurranse 
4. Vannprøver i vassdraget 
5. Justering av vedtektenes §5 

 
 
Sak 1 – Orienteringer 
Det ble gitt orientering om: 

- Inn- og utgående post 
- Eiendomsovertagelse 93/4 

 
Sak 2 – Tildeling av elgjaktplasser 2024 
Saken utsatt for avklaring av jaktretter. 
 
Sak 3– Sommerens lavterskel fiskekonkurranse 
Styret har tidligere vedtatt at det også i år skal gjennomføres en lavterskel fiskekonkurranse, og at 
Torvald og Kai tar ansvaret for både planlegging og gjennomføring.  
 

- Fiskekonkurransen utvides fra 3 til 4 uker for at flere skal ha mulighet til å delta, og 
gjennomføres i perioden 5. juli til 2. august. 

- Fiskekonkurransen gjennomføres etter samme regler som tidligere år. 
- Det premieres med ett sesongkort for fiske 2025, samt to gavekort på 500 kroner som Geir-

Arne tar ansvar for å ordne. Premiene trekkes/utdeles på Snubbadagen 2. august. 
- Fiskekonkurransen annonseres slik: 

o Plakat på oppslagstavlene til grunneierlaget, samt i kjøpesentre/butikker i området 
Narvik-Harstad. 

o E-poster til grunneiere som oppfordres til å videresende til venner og bekjente. 
o E-poster til fiskere som har kjøpt fiskekort på Inatur.no. 
o Legges ut i Facebook-grupper og oppfordres til at det deles. 

 
Sak 4 – Vannprøver i vassdraget 
Styret har fått en henvendelse fra grunneier rundt veisaltets betydning for vannkvaliteten i 
vassdraget. Dette med tanke på hvor mye av saltet som benyttes på veiene i løpet av vinteren havner 
i vannene, og hvordan dette eventuelt påvirker vannkvaliteten og vassdragsmiljøet.  
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Styret diskuterte problemstillingen og det ble enighet om at styret skal sende en henvendelse til 
Statsforvalteren i Nordland v/Miljøvernavdelinga, med kopi til kommune, for å be om at det tas 
vannprøver for å få avdekket hvor mye salt som blir liggende i vannene på de dypeste områdene. 
 
Dersom det viser seg at veisaltet blir liggende i vannene bør det undersøkes om det finnes forskning 
rundt saltets betydning for vassdrag. 
 
Sak 5 – Justering av vedtektenes §5 
På siste årsmøte fikk styret i oppdrag å utarbeide en ny og mer tilpasset §5 til neste årsmøte. Styret 
diskuterte dette og ble enig om at det settes ned ei arbeidsgruppe med representanter fra gårdene 
og styret for utarbeidelse av forslag som kan fremmes på neste årsmøte. 
 
Styret ble enig om å sette ned ei arbeidsgruppe bestående av Hans-Martin Hanssen (Lenvik), Terje 
Berg (Østervik), Kai Mathisen (Snubba/styret), Bjørnar Olsen (styret) 
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